

China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd
中国航油（新加坡）股份有限公司



8 Temasek Boulevard #31-02
Suntec Tower Three, Singapore 038988
Tel: (65) 6334 8979 Fax: (65) 6333 5283
Incorporated in the Republic of Singapore
Co. Reg. No.: 199303293Z

NEWS RELEASE 新闻稿

CAO concurrently wins “Best Risk Management Gold Award” at the Singapore Corporate Awards and the SIAS “Most Transparent Company” (Energy Category)

中国航油新加坡斩获新加坡企业大奖“最佳风险管理金奖”以及新加坡证券投资者协会“最透明公司奖”（能源组）



Mr Lin Yi, Chief Executive Officer/Executive Director of CAO, receiving the Best Risk Management Gold Award at the Singapore Corporate Awards 2024.

中国航油新加坡荣获2024年新加坡企业大奖的“最佳风险管理金奖”，中国航油新加坡首席执行官兼执行董事林奕上台领奖。

SINGAPORE, September 24 2024 – China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd (“CAO” or the “Company”), the largest physical jet fuel buyer in the Asia Pacific region, has concurrently won the “Best Risk Management Gold Award” at the Singapore Corporate Awards (“SCA”) 2024 and the “Most Transparent Company Award (Energy Category)” at the 2024 Investors Choice Awards.

2024年9月24日 新加坡讯——亚太地区最大的航油实货采购商、中国民用航空业最重要的进口航油供应商中国航油（新加坡）股份有限公司（以下简称“中国航油新加坡”或“公司”）连续荣获2024年新加坡企业大奖“最佳风险管理金奖”以及2024年“投资者选择奖”的“最透明公司奖”（能源组）。



CAO clinched the Best Risk Management Gold Award (for listed companies with market cap of S\$300 million to S\$1 billion) at the SCA on 27 August 2024. Organised under the auspices of The Business Times, the Institute of Singapore Chartered Accountants and Singapore Institute of Directors, and supported by the Accounting and Corporate Regulatory Authority and Singapore Exchange, the annual SCA recognises exemplary corporate governance practices among Singapore's listed companies.

中国航油新加坡于今年8月27日荣获新加坡企业大奖“最佳风险管理金奖”（3至10亿新元市值组别）。新加坡企业大奖由新加坡特许会计师协会、新加坡董事协会及《新加坡商业时报》联合主办，新加坡会计与企业管制局及新加坡证券交易所协办。每年一次的新加坡企业大奖旨在表扬新加坡上市公司就公司治理方面的卓越实践。

Presented by the Securities Investors Association (Singapore) (“SIAS”), the Most Transparent Company award aims to recognise public listed companies which are transparent in their timely disclosure of information and facilitate shareholders' rights and equitable treatment so that investors can make informed investment decisions.

由新加坡证券投资者协会（以下简称“SIAS”）颁发的“最透明公司奖”旨在表扬那些致力于透明且及时地开展常态化信息披露的上市公司。这些上市公司规范开展信息披露，确保全体股东的权益和平等待遇，进而推动投资者作出明智投资决策。

CAO was presented the award for its strong commitment to best practices in corporate transparency and governance, making it one of the most transparent SGX-listed companies in the energy sector. This latest award marks CAO's 11th win at the SIAS Investors Choice Awards.

中国航油新加坡凭借其在信息透明和企业治理方面的最佳实践，斩获“最透明公司奖”，是新交所最透明的上市公司之一。这也是中国航油新加坡第十一次获此殊荣。



September 2024, Mr Zou Yaoping, Chief Financial Officer/ Vice President of CAO, receiving the “Most Transparent Company” Award (Energy Category) on behalf of the Company at the Investors’ Choice Awards 2024.

2024年9月，中国航油新加坡荣获“2024年投资者选择奖”的“最透明公司奖”（能源组），中国航油新加坡财务总监兼副总裁邹耀平代表公司上台领奖。

"The successive receipt of these two prestigious awards is a great honour and gives affirmation of our unwavering commitment to uphold the highest standards in corporate governance. Winning the Best Risk Management Gold award also reflects the industry recognition of our effective risk management practices that support the Company's strategic direction and our effective risk management framework to generate long term sustainable returns to our shareholders," said Mr Lin Yi, Chief Executive Officer/Executive Director of CAO.

中国航油新加坡首席执行官兼执行董事林奕表示：“公司今年先后获得两项资本市场重要奖项无疑是一份巨大殊荣，同时也肯定了我们坚守最高公司治理标准的承若。公司荣获“最佳风险管理金奖”再次显明我们在风险管理方面的卓越实力深受业界认可。公司必定再接再厉，凭借完善的风控实践和有效的风险管理框架为公司的战略方向提供有力支撑，继续为股东创造稳定的可持续利益。”

"We would like to extend our deepest appreciation to our Board, management and staff for their dedication and tireless efforts which have enabled us to achieve these awards.



We would also like to thank the award organisers and the judges for their strong support in making our award-winning track record possible," added Mr Shi Yanliang, Executive Chairman of CAO.

中国航油新加坡执行董事长史延亮进一步强调：“我们在此向公司董事会、管理层和全体员工致以最诚挚的谢意，因为他们的辛勤付出和努力，公司才能取得今天的成就。我们也要感谢主办方和评委们的大力支持和高度肯定，给予公司再次获奖的机会。”

More information on CAO can be accessed from the website www.caosco.com
更多有关中国航油新加坡的信息，请浏览公司网址：www.caosco.com



About CAO 中国航油新加坡简介

CAO is the largest physical jet fuel buyer in the Asia Pacific region and the key supplier of imported jet fuel to the civil aviation industry of the PRC. CAO and its wholly owned subsidiaries namely, China Aviation Oil (Hong Kong) Company Limited, North American Fuel Corporation and China Aviation Fuel (Europe) Limited, supply jet fuel to airports outside the PRC, including Asia Pacific, Europe, North America and the Middle East. The CAO Group engages in international trading of jet fuel and other oil products and owns investments in various strategic oil-related businesses, which include Shanghai Pudong International Airport Aviation Fuel Supply Company Ltd, China National Aviation Fuel TSN-PEK Pipeline Transportation Corporation Ltd, Oilhub Korea Yeosu Co., Ltd, Shenzhen Zhenghe Petrochemicals Co., Ltd, CNAF Hong Kong Refuelling Limited (CAO holds 68% equity stake through its wholly owned subsidiary, CAOHK), and Aircraft Fuel Supply B.V.. CAO, a subsidiary of China National Aviation Fuel Group Limited, is listed on the Mainboard of the Singapore Exchange Securities Trading Limited and is a component stock in FTSE ST China, FTSE ST Small Cap, FTSE Singapore Shariah Index and MSCI Singapore Small Cap Indexes.

中国航油新加坡是亚太地区最大的航油实货采购商，以及中国民用航空业最重要的进口航油供应商。中国航油新加坡及其全资子公司，即中国航油（香港）有限公司、北美航油有限公司及中国航油（欧洲）有限公司在中国境外的机场供应航油，供油地点包括亚太、欧洲、北美及中东。中国航油新加坡不但从事航油和其他油品的国际贸易，也投资多个与油品相关的战略性资产及业务，包括上海浦东国际机场航空油料有限责任公司、中国航油集团津京管道运输有限责任公司、韩国丽水枢纽油库有限公司、深圳正和石化有限公司、中国航油香港供油有限公司（中国航油新加坡公司通过全资子公司香港公司持股68%）以及阿姆斯特丹机场航油供应公司。中国航油新加坡是中国航空油料集团有限公司的成员企业，在新加坡证券交易所主板上市，是富时海峡时报中国指数、富时海峡时报小盘股指数、富时海峡时报新加坡伊斯兰合规指数和摩根士丹利资本国际新加坡小盘股指数的成分股。

For more information, please contact:

欲知更多详情，请联系：

Yim Jeng Yuh 严正裕

Office of Board Secretary 董事会秘书办公室

China Aviation Oil (Singapore) Corporation Ltd 中国航油（新加坡）股份有限公司

Email 电邮: jengyuh.yim@caosco.com